
 

 

Referat Bestyrelsesmøde 

d. 19/11- 2023 

 

 

 
 Økonomi: God økonomi. Der har været penge l rig g mange forbedringer i 2023. 

 
 Hjemmeside: Hjemmeside kører med løbende opdateringer senest fælles dag. En grundejer 

har opre et Facebook gruppe for Marielyst Strandpark. Den er ua ængig af bestyrelsen. 
 

 Nordsiden: Der er flere byggerier i gang – og det er oplyst, at der er flere afslu ede handler 
af byggegrunde.  Stamvej er blevet trimmet – der mangler lidt oprydning. 
 

 Sydsiden: Mange nybyggerier i gang – enkelte går dog lidt….langsomt 
 

 Søen: Står rig gt fint. Dog er sidste klipning af siv ikke lfredss llende. Reviderede 
klipninger og dspunkter er i støbeskeen.  
 

 Veje: Selvom dspunktet ikke er det op male, er der bes lt lapning af huller i vejene. 
Leverandør afventer ”rimelige” vejrforhold inden igangsæ else. 
 

 Dræn & pumper: Fungerer – bliver o e lset pga. de store mængder vand. 
 

 Belysning: Tilbud på nye lamper langs søen i nuværende ledningsnet skal indhentes da 
nuværende lamper har mange skavanker og meget dyre at reparere. Test af eventuelt nye 
solcellelamper l øvrige områder er i gang. 
 

 Ny affaldsordning: Bestyrelse er i he ig dialog med Refa omkring mange problems llinger 
og udfordringer. Bla. brug af både gamle og nye beholdere. Plas ksæk som blæser rundt 
mm. Der kan lkøbes en ekstra skraldespand l disse poser for kr. 300,- (Sidste oplyste pris) 
– ekstra tømninger mm. Grundejere skal selv kontakte REFA. 
 

 Generalforsamlingsdato 2024: 28. april 2024 
 


